

smecta®

orange-vanilla flavour
Dioctahedral Smectite - 3 g

PRESENTATION AND FORM

Powder for oral suspension
Box of 10 and 30 sachets

COMPOSITION

Dioctahedral Smectite..... 3.00g
– Excipients q.s. for a sachet weighing 3.76g

PHARMACOLOGICAL PROPERTIES

Due to its leaflet structure and its high plastic viscosity, Smecta possesses a powerful coating property on the gastrointestinal mucosa.

By interacting with glycoproteins of mucus, Smecta increases the resistance of the mucosal gel in response to aggressive agents.

By its action on the gastrointestinal mucous barrier and its high binding capacity, Smecta protects the gastrointestinal mucosa.

Smecta is radiolucent, does not colour the stools and, at usual doses, does not modify the physiological intestinal transit time.

PHARMACOKINETIC PROPERTIES

Smecta is not absorbed. It is eliminated through the faeces.

THERAPEUTIC INDICATIONS

- Symptomatic treatment of irritable Bowel Syndrome in adults and gastroesophageal reflux in infant due to mucoprotective effects.
- Treatment of acute and chronic diarrhoea.

CONTRAINDICATIONS

None.

DRUG INTERACTIONS

As the adsorbent properties of this product may interfere with the rates and/or levels of absorption of other substances, it is recommended not to administer any other drug at the same time as Smecta.

ADVERSE EFFECTS

Very rare cases of development or aggravation of constipation have been reported; treatment may be continued after decreasing the dosage.

DOSAGE AND ADMINISTRATION

- In children: – under the age of 1 year: 1 sachet per day
– from 1 to 2 years: 1 to 2 sachets per day
– over the age of 2 years: 2 to 3 sachets per day

To be administered in 2-3 divided doses.

The contents of the sachet can be mixed in a bottle with 50 ml of water or with a semi-liquid: broth, stewed fruit, mashed vegetables, baby food.

In adults: An average of 3 sachets in 2-3 divided doses per day mixed in half a glass of water.

In acute diarrhoea, the daily dosage can be doubled at the beginning of treatment.

Administer preferably: – after meals in oesophagitis
– in between meals in other indications

PRECAUTIONS

Smecta is not a rehydration therapy. The treatment does not dispense with rehydration, should this prove to be necessary.

STORAGE CONDITIONS AND SHELF LIFE

To be stored in a dry place, below 25°C.

Do not exceed the expiry date plainly indicated on the packaging.

Keep out of reach of children.

For further information, please consult your doctor or pharmacist.

French Marketing Authorization: 319 230.7

Country of origin: France

babies



Under 1 year:

1 sachet per day

In a baby's bottle containing 50ml water to be given during the day

children



Between 1 and 2 years

1 to 2 sachets per day

Over 2 years

2 to 3 sachets per day

To mix if necessary with a semi liquid food (broth, stewed fruit, mashed vegetables, baby food).

adults



3 sachets per day

To dilute with half a glass water.



IPSEN PHARMA - 65, quai Georges Gorse
92100 Boulogne-Billancourt - FRANCE
Manufacturer : Beaufour IPSEN Industrie
rue Ethe Virton - 28100 Dreux - FRANCE



思密達®
香橙雲呢拿味
雙八面體蒙脫石-3g

包裝和劑型：
粉劑-每盒10包或30包。

組成：
雙八面體蒙脫石.....3.00g
賦形劑.....適量
每包重3.76g

藥理特性：
由於思密達®的片狀結構和高粘塑性，它具有很強的胃腸粘膜的覆蓋能力，通過與粘液中糖蛋白相互作用，思密達®增強粘膜對攻擊因子的抵抗力；通過對胃腸粘膜屏障的作用及其高度親和力，思密達®保護胃腸粘膜。思密達®不影響X線檢查。思密達®不改變大便顏色，常規劑量下，不改變腸道的正常蠕動。

藥物動力學：
因思密達®不被吸收，隨大便排出。

治療適應症：
由於該藥的粘膜保護作用，可治療成人腸易激綜合症的症狀和嬰兒胃食管逆流。對急、慢性腹瀉的治療。

禁忌症：
無。

藥物相互作用：
本品的吸附作用可能干擾其他藥物的吸收，如需服用其他藥物，建議與思密達®間隔一段時間。

副作用：
有報告極少數病例出現便秘，減少劑量後，治療可繼續進行。

劑量及服用方法：
兒童：
• 1歲以下：每日1包
• 1-2歲：每日1-2包
• 2歲以上：每日2-3包
每日分2-3次服用，可與50ml水混勻或與半流質：肉湯\果汁，菜泥\嬰兒食品混勻後服用。

成人：
每日3包，分2-3次，與半杯水混勻後服用。在急性腹瀉治療中，開始時的日用量可加倍。

服藥時間：
食管炎病人餐後服用。宜於兩餐之間服用。

注意事項：
思密達®不能替代補液療法，脫水病例應適當補液。

儲存及有效期：
存放於乾爽地方25°C以下。不要超過盒上指明的日期。請擺放在遠離兒童的地方。要獲得進一步的信息，請向您的醫生或藥師諮詢。

法國許可證號： 319230.7

生產國家： 法國



1歲以下：
每日1包
加入到嬰兒奶瓶
中與50ml水混勻



1-2歲
每日1-2包

2歲以上
每日2-3包
可與半流質：肉湯
\果汁，菜泥\嬰兒
食品混勻後服用



每日3包
與半杯水混勻
後服用



IPSEN PHARMA - 65, quai Georges Gorse - 92100 Boulogne-Billancourt - FRANCE
製造廠：Beaufour IPSEN Industrie - rue Ethe Virton - 28100 Dreux - FRANCE